
 
CONSILIUL JUDETEAN BRAILA 
 
 

PROCES VERBAL 
  

al sedintei extraordinare a Consiliului Judetean Braila 
din data de 11 mai 2023 

 
 

Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila: 
 
 

In conformitate cu prevederile legale din Ordonanta de Urgenta nr.57/2019 privind 
Codul administrativ, prin adresa nr. 10148/10.05.2023, transmisa fiecarui consilier judetean 
in baza Dispozitiei Presedintelui Consiliului Judetean Braila nr. 214/10.05.2023, a fost 
convocat Consiliul Judetean Braila, in sedinta extraordinara, astazi, 11.05.2023. 

Fac precizarea ca sedinta se va desfasura prin mijloace electronice, printr-o 
platforma online de videoconferinta. 

Cvorumul / participarea la sedinta se calculeaza prin insumarea consilierilor judeteni 
prezenti sincron prin platforma online de videoconferinta. 

In urma verificarii conectarii pe platforma, rezulta ca la sedinta sunt prezenti 25 de 
consilieri judeteni, plus Presedintele Consiliului Judetean Braila. In total sunt 26 de membri, 
din totalul celor 31 membri in functie.     

Lipsesc sau urmeaza sa se conecteze ulterior, domnii consilieri judeteni: Cirligea 
Eugen, Geru Laura, Ghiorghiu Marian, Necoară Anamaria, Vlad-Pascale Daniela-
Andreia. 
 La sedinta au fost invitati: Directorul Executiv al Directiei Administratie Publica, 
Contencios,  Directorul Executiv al Directiei Administrare Patrimoniu si Evidenta Bugetara, 
Directorul Executiv Adjunct al Directiei Administrare Patrimoniu si Evidenta Bugetara si 
Directorul Executiv Adjunct al Directiei Administratie Publica, Contencios, din cadrul 
aparatului de specialitate al Consiliului Judetean Braila. 

Asadar, in conformitate cu prevederile art. 135 alin. 7 din OUG nr.57/2019, va propun 
aprobarea urmatoarei ordine de zi: 

1. Proiect de hotarare privind aprobarea componentei Comisiei de Evaluare a 
Persoanelor Adulte cu Handicap Braila - initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac 
presedinte al Consiliului Judetean Braila 
 
2. Proiect de hotarare privind aprobarea Regulamentului privind conditiile, 
criteriile si procedura de finantare a programelor sportive de utilitate publica, în baza 
prevederilor Legii educatiei fizice si sportului nr. 69/2000, cu modificarile si 
completarile ulterioare, pentru anul 2023 - initiat de domnul Francisk Iulian Chiriac 
presedinte al Consiliului Judetean Braila  
 

 
Daca sunt observatii sau propuneri: 
Daca nu, va propun spre aprobare ordinea de zi. 
 
Cine este “pentru”?  
Cine este “impotriva”?  
Abtineri?  
 



Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 26 
Voturi ”impotriva ”: 0 
Abtineri: 0 
 
Ordinea de zi  a sedintei extraordinare din data de 11.05.2023 a fost aprobata in 
unanimitate.  
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila: 
 
In consecinta,  pentru operativitate, va propun sa trecem direct la dezbateri si deliberari. 

1. Proiect de hotarare privind aprobarea componentei Comisiei de Evaluare a 
Persoanelor Adulte cu Handicap Braila 

 
Va rog, aveti cuvantul 
Daca nu sunt discutii, supun la vot proiectul de hotarare 
 
Cine este “pentru”?  
Cine este “impotriva”?  
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 26 
Voturi ”impotriva ”:  0 
Abtineri: 0 
 
Proiectul de hotarare privind aprobarea componentei Comisiei de Evaluare a Persoanelor 
Adulte cu Handicap Braila a fost aprobat in unanimitate. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila: 
 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea Regulamentului privind conditiile, 
criteriile si procedura de finantare a programelor sportive de utilitate publica, în baza 
prevederilor Legii educatiei fizice si sportului nr. 69/2000, cu modificarile si 
completarile ulterioare, pentru anul 2023 
 
Va rog, discutii la acest proiect. 
Domnule consilier Capatana, aveti cuvantul 
 
Dl. Capatana Marian, consilier judetean: 
 
Domnule Presedinte, am o rugaminte: se refera la sport, dar nu priveste Regulamentul 
privind conditiile, criteriile si procedura de finantare a programelor sportive de utilitate 
publica. Rugamintea este ca dupa dezbatere sa-mi permiteti o mica interventie. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila: 
 
Daca nu mai sunt alte discutii, supun la vot proiectul de hotarare 
Cine este “pentru”?  
Cine este “impotriva”?  
Abtineri?  



 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 26 
Voturi ”impotriva ”:  0 
Abtineri: 0 
 
Proiectul de hotarare privind aprobarea Regulamentului privind conditiile, criteriile si 
procedura de finantare a programelor sportive de utilitate publica, în baza prevederilor Legii 
educatiei fizice si sportului nr. 69/2000, cu modificarile si completarile ulterioare, pentru anul 
2023 a fost aprobat in unanimitate. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila: 
 
Domnule consilier Capatana, aveti cuvantul. 
 
Dl. Capatana Marian, consilier judetean: 
 
Domnule Presedinte, permiteti-mi sa fac un mic preambul inainte de a va adresa o 
rugaminte in numele unor copii care practica baschetul la Braila, ca forma de dezvoltare 
armonioasa a unui copil. Asociatia Club Sportiv Cuza Pirates Braila are inscrisi  doar copii si 
tineri crescuti la Braila, in numar de peste 320 de sportivi, impartiti in 12 grupe de varsta si 
de performanta. Incepand cu luna noiembrie 2022 din cauza unor lacune legislative privind 
inchirierea unor sali de sport arondate unor entitati scolare, clubului de baschet i-a fost 
refuzat contractul de inchiriere la Colegiul National „N. Balcescu” cu mentiunea ca, in primul 
moment in care li se va permite, conducerea va incheia din nou contract cu clubul de 
baschet, pentru ca in sala de sport, clubul sa isi poata desfasura antrenamentul. Din acel 
moment pana in ziua de azi, o parte a grupelor de performanta au facut antrenamente in 
Sala Ploivalenta „Danubius”, iar celelalte grupe de copii au facut antrenamente in parcuri, 
foaiere, in sala de atletism de pe strada Carantina. Totusi, dupa modificarile aduse Legii 
sportului care au permis inchirierea salilor de sport din dotarea unitatilor de invatamant, la 
solicitarea Clubului de baschet consiliile de administratie ale Colegiilor „N. Balcescu” si 
„Ghe. M. Murgoci” au refuzat sa inchirieze salile pentru antrenamente la baschet.  
Domnule Presedinte, copiii din Braila merita sa-si poata continua visul. Avand in vedere cele 
semnalate in preambul, am rugamintea sa actionati cu profesionalism si fermitate, in asa fel 
incat, impreuna cu I.S.J. Braila, sa devina posibil inchirierea unei sali de sport in Braila 
pentru copiii inscrisi la Clubul de baschet Braila.  
Va multumesc. 
 
*Nota: Domnul consilier judetean Ghiorghiu Marian s-a conectat online pe platforma de videoconferinta. 

Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila: 
 
Va multumesc si eu. In primul rand, trebuie sa se adreseze ei I.S.J. Braila, dar o sa intreb si 
eu sa vad care este situatia. Eu cred ca adevarul este undeva la mijloc. Este important de 
retinut faptul ca noi, ca si institutie, acordam tinerilor care fac sport de performanta Sala 
„Danubius”, care este sala intregului judet, conform programului. Sa speram ca vor mai fi si 
alte sali de sport care vor fi puse la dispozitia cluburilor private pentru a-si desfasura 
activitatea, cata vreme ei desfasoara acolo si activitati comerciale. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila: 
 
Domnule consilier Botea, aveti cuvantul. 
 



Dl. Botea Viorel, consilier judetean: 
 
Daca-mi permiteti, eu cunosc foarte bine situatia. Colegiul “N. Balcescu” nu a permis 
consiliului de administratie inchirierea salii deoarece aceasta sala de sport cat si terenul de 
joc sunt intr-o stare de degradare avansata. Asteptam sa fie aprobat un DALI in urmatoarea 
sedinta de consiliu local al Municipiului Braila si mai mult decat atat, sa incercam sa ne 
descurcam cu copiii in aceasta perioada sa putem face orele de sport. In schimb, nu putem 
sa ne permitem sa lasam un club privat sa joace acolo baschet, indiferent de realizarile 
sportive pe care le are. Nu putem sa ne asumam acolo problemele care ar putea rezulta din 
accidente sau altceva. De aceea consiliul de administratie al Colegiului “N. Balcescu” nu a 
aprobat perspectiva unui contract privind inchirierea salii.  
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac - presedinte al Consiliului Judetean Braila: 
 
Vor sa refaca sala. Eu consider ca se pot gasi si alte solutii. Este problema clubului cu 
respectivele consilii de administratie ale diferitelor unitati scolare. Importanti sunt copiii care 
isi desfasoara orele in salile de sport respective si abia dupa aceea, in timpul liber, acele 
Sali sa poata fi inchiriate. Acest subiect tine mai mult de I.S.J. Braila si Primaria Municipiului 
Braila si nu cred ca exista rezolvare legala in ceea ce ne priveste. Trebuie sa respectam si 
legea. 
Va multumesc pentru interventiile dvs. 
 

* 
                                                  *          * 
 
 
 
   Epuizandu-se materialele inscrise pe ordinea de zi, declar inchise lucrarile sedintei 
extraordinare a Consiliului Judetean Braila din data de 11 mai 2023. 
 

 
Intocmit, 

Hazaparu Marinela 

 
 
 
 
 
 
    PRESEDINTE,        SECRETAR  GENERAL  

       AL JUDETULUI,  
 

Chiriac Francisk-Iulian          Priceputu Dumitrel  
 
 
 
 
 
 
P.V. 2 ex. 


